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Binnen de vaste commissie voor Onderwijs, Cultuur en Wetenschap 
hebben enkele fracties de behoefte om vragen en opmerkingen voor te 
leggen over de brief van de Staatssecretaris d.d. 21 september 2017 over 
de regeling bekostiging exploitatiekosten voortgezet onderwijs, kalen-
derjaar 2017 en 2018 (Kamerstuk 31 289, nr. 352). 

De fungerend voorzitter van de commissie, 
Van Tellegen 
Adjunct-griffier van de commissie, 
Bošnjaković 

I Vragen en opmerkingen uit de fracties  

De leden van de PvdA-fractie hebben met belangstelling kennisgenomen 
van de onderhavige regeling. Zij menen dat de bekostiging van de 
exploitatiekosten in het voortgezet onderwijs sober doch doelmatig dient 
te zijn. Zij constateren dat de kabinetsbijdrage voor de prijsontwikkeling 
2017 leidt tot een aanpassing van de bedragen met +1,47%. Begrijpen 
deze leden goed dat de prijsontwikkeling 2018 niet zal leiden tot 
aanpassing van de bedragen? Welke overwegingen liggen dan daaraan 
ten grondslag, zo willen zij weten. 
In het verleden klonk er in het onderwijsveld vaker een klacht dat er 
sprake zou zijn van een stille bezuiniging doordat de materiële bekostiging 
niet werd geïndexeerd, terwijl de kosten wel stegen. Is de Staatssecretaris 
wel bereid om nu onderzoek te laten doen naar de toereikendheid van de 
materiële bekostiging? 
De afgelopen tijd was er sprake van grote verschillen tussen schoolbe-
sturen wat hun financiële positie betreft. Er waren nog altijd scholen die 
het hoofd nauwelijks boven water konden houden, maar er waren ook 
schoolbesturen met reserves die te hoog dreigden te worden. Kan de 
Staatssecretaris uitleggen wat inmiddels de stand van zaken in dezen is, 
zo vragen de leden. 
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